

2025 T&T TFOSE 國際氣膠研討會

第一作者¹、第二作者²、第三作者³、通訊作者^{4*}

(作者：標楷體, 10pt, 粗體, 置中)

¹國立成功大學 環境工程研究所

²台灣氣膠研究學會

*通訊作者：Tel: +886-9-12345678, E-mail: 2025icast@gmail.com

(作者所屬單位：標楷體, 10pt, 置中)

摘要

本文說明 2025 T&T TFOSE 國際氣膠研討會摘要撰稿須知及摘要格式說明。請將版面邊界設定為 A4 規格 21 cm × 29.7 cm; 版面上界 2.54 cm, 下界 2.54 cm, 左界 1.91cm, 右界 1.91cm; 內文段落採單行間距(此為 MS Word 預設格式); 字體中文請採標楷體, 英文及數字請採 Times New Roman; 標題採 14 號粗體字, 內文採 12 號字, 最小行高 20 點。摘要內容請依下順序撰寫：標題、作者姓名、任職單位及職稱、通訊作者連絡資料、摘要內容(以 1 頁為限)、關鍵字(以 5 個詞彙為限, 詞彙之間以頓號分隔)、論文主題(請依大會公告之徵稿主題中選擇相關領域, 至多兩項, 詞彙之間以頓號分隔)。建議作者下載本大會所提供之摘要範本進行更改, 並請於 **2025 年 04 月 07 日前** 將「摘要」上傳至投稿系統, 有任何問題請聯絡大會執行祕書處。

關鍵字：論文、摘要、格式、範本、國際氣膠科技研討會

論文主題：氣膠、空氣品質。

論文主題：

1. 大氣氣膠與空氣品質及PM_{2.5}管制策略
2. 淨零排放
3. 排放源特性與源解析
4. 氣膠監測評估及空氣品質模式
5. 空氣污染物之管制策略與控制技術
6. 氣膠與能見度
7. 氣膠暴露評估與健康效應

8. 室內空氣品質
9. 其他氣膠、溫室氣體及空氣品質相關之研究
10. 新世代空品監測技術
11. 氣膠傳輸與生物氣膠
12. 空氣有害毒性物質

The T&T TFOSE International Aerosol Conference" (Title: Times New Roman Bold 14pt, Centered)

First author¹, Second author¹, Third author², Fourth author^{2*}

(Author's Name: Times New Roman Bold 10pt, Centered)

¹ Department of Environmental Engineering, National Cheng Kung University

²Taiwan Association for Aerosol Research, Taiwan

*Corresponding Author, TEL., E-mail: 2025icast@gmail.com

(Author's affiliation: Times New Roman Italic 10pt, Centered)

This document provides the guidelines for drafting and formatting the abstract for the 2025 T&T TFOSE International Aerosol Smoke Conference. Please set the page margins to A4 size (21 cm × 29.7 cm) with the following margins: top 2.54 cm, bottom 2.54 cm, left 1.91 cm, and right 1.91 cm. The paragraph spacing should be single line spacing (default MS Word format). For fonts, use DFKai-SB for Chinese text, and Times New Roman for English text and numbers. The title should be in 14-point bold, the main text in 12-point font, with a minimum line height of 20 points. The abstract should be written in the following order: title, author name(s), affiliation and position, corresponding author's contact information, abstract content (limited to one page), keywords (up to five terms, separated by commas), and paper topic (select up to two relevant fields from the conference's call for papers, separated by commas). Authors are advised to download and modify the official abstract template provided by the conference, and submit the abstract via the submission system by **April 7, 2025**. For any inquiries, please contact the conference secretariat.

Keywords: format, guideline, template, conference (Times New Roman Italic 12pt, Justified to the left. Write your keywords <2~5 words>)

Themes: aerosol, air quality (Times New Roman Italic 12pt, Justified to the left. Classify your themes <1~2 themes >)

1. Atmospheric Aerosols, Air Quality, and PM_{2.5} Control Strategies
2. Net-Zero Emissions
3. Emission Source Characteristics and Source Apportionment
4. Aerosol Monitoring, Assessment, and Air Quality Modeling
5. Control Strategies and Technologies for Air Pollutants
6. Aerosols and Visibility
7. Aerosol Exposure Assessment and Health Effects
8. Indoor Air Quality
9. Other Studies on Aerosols, Greenhouse Gases, and Air Quality
10. Next-Generation Air Quality Monitoring Technologies

11. Aerosol Transport and Bioaerosols
12. Hazardous Air Pollutants